

聖保羅男女中學附屬小學

幼稚園提名（助學）計劃 申請須知

聖保羅男女中學附屬小學特設幼稚園提名（助學）計劃（下稱「助學計劃」），為品學兼優的幼稚園畢業生提供財政資助，確保具潛質的學生，不受經濟因素影響就學，名額不多於小一學位的 5%。

申請資格及細則

1. 基本申請資格：品學兼優及符合本校全數學費減免資格*。
2. 獲提名學生須通過申請資格審核及面試，方可獲正式取錄。
3. 一經取錄及核實符合本校全數學費減免資格後，學生即可獲得全年全數學費減免，更可獲資助下列項目的費用：學童保母車服務、校服、書簿、校內午膳、一項繳費課外活動及樂器班學習課程等。

提名及申請

1. 有關幼稚園校長
 - a) 每所幼稚園校長可提名最多兩名學生申請入讀本校小一。
 - b) 校長需填妥助學計劃的提名表格交予申請人家長。
 - c) 請校長分別為每位申請人填寫一份提名表格(附表格一及二)。
2. 有關申請人
 - a) 申請人須於遞交入學申請表前，初步確定符合本校全數學費減免資格。
 - b) 申請人家長透過網上遞交申請表時，須將「幼稚園提名（助學）計劃」提名表格作附件上載。
 - c) 申請人家長須於首輪面試時提交已填妥的減免學費申請表及相關文件，作為評核是否符合「幼稚園提名（助學）計劃」資格。若所提供的資料不足或有失實虛報者，本校可能無法辦理有關入學申請。

甄選及取錄

獲提名學生須與其他申請人一起參與 10 月至 12 月舉行之甄選小一學生程序，經第一及二輪甄選合格，方獲取錄。

*全數學費減免資格

本校的學費減免計劃設有不同的減免學費類別，若學生的家庭可動用收入不高於基準可動用收入，申請人將有資格獲全數學費減免。以一個四人家庭為例，基準可動用收入為每年港幣\$388,200。詳情請參閱本校網頁有關學費減免申請指引及試算表。

聖保羅男女中學附屬小學
幼稚園提名（助學）計劃 提名表格(一)

致：聖保羅男女中學附屬小學校長

本人提名下列品學兼優之學生透過 貴校「幼稚園提名（助學）計劃」申請小一。

學生姓名：_____（中文） _____（英文）

聲明：上述學生之家長/監護人向本人確認初步符合 貴校全數學費減免資格。

幼稚園名稱：_____

地址：_____

校印：

校長簽署：_____

校長姓名：_____

聯絡電話：_____

日期：_____

聖保羅男女中學附屬小學
幼稚園提名（助學）計劃 提名表格(二)

致：聖保羅男女中學附屬小學校長

本人提名下列品學兼優之學生透過 貴校「幼稚園提名（助學）計劃」申請小一。

學生姓名：_____（中文） _____（英文）

聲明：上述學生之家長/監護人向本人確認初步符合 貴校全數學費減免資格。

幼稚園名稱：_____

地址：_____

校印：

校長簽署：_____

校長姓名：_____

聯絡電話：_____

_____ 日 期：_____

St Paul's Co-educational College Primary School
Kindergarten Nomination Scheme
Notes to Applicants

With the objective of providing equal opportunities for students with exceptional promise regardless of financial need, St. Paul's Co-educational College Primary School (SPCCPS) offers a Kindergarten Nomination Scheme where approximately 5% of the Primary One places is reserved for such students.

Eligibility

1. General requirements
 - a) The applicant must be nominated by the principal of the kindergarten he or she is attending, based on exemplary conduct and exceptional academic performance; **and**
 - b) The applicant satisfies the eligibility requirements to apply for full (100%) remission under the [Fee Remission Scheme](#) offered by SPCCPS.
2. Admission will be offered to applicants who have successfully passed the interviews and satisfied the means test under the Fee Remission Scheme.
3. Successful applicants through the Scheme will be on full fee remission. An bursary will be awarded to help cover expenses on textbooks, school uniform, meals and transportation; where subsidies will also be provided for the music instrumental class and extra-curricular activities.

Nomination and Application

1. Kindergarten Principals
 - a) May nominate up to two students from their schools;
 - b) Should complete a Nomination Form for each nominee and return it to the applicant.
2. The Applicant
 - a) The Applicant must satisfy all requirements for full fee remission upon submission of his/her application.
 - b) The Applicant must attach the Nomination Form for online submission.
 - c) The Applicant must submit the completed Fee Remission Application Form and relevant documents during first round of interview to assess whether he/she is eligible for the "Nomination Scheme". Please note that the School may not be able to process the application in the event of omission or misrepresentation of information.

Selection Procedure

Along with all applicants, nominees will be invited to interviews which will take place from October to December. Admission offers will be made to those who have successfully passed both rounds of interviews.

*** Eligibility for Full Fee Remission**

Under the Fee Remission Scheme offered by SPCCPS, there are different categories of fee remission. A family whose disposable income does not exceed the current benchmark of HK\$388,200 per annum is qualified for 100% fee mission. For details, please refer to our school website.

St Paul's Co-educational College Primary School
Kindergarten Nomination Scheme

NOMINATION FORM (1)

To: Headmistress, St. Paul's Co-educational College Primary School

I hereby nominate the following student with exemplary conduct and exceptional academic performance for the Kindergarten Nomination Scheme of your school.

Student (1) Name: _____(English) _____(Chinese)

The parents / guardian of the above nominee have declared that the applicant qualifies for full fee remission under the Fee Remission Scheme of your school.

Name of Kindergarten: _____

Address: _____

School chop: _____

Signature of School Principal

Name of School Principal

Telephone No: _____

Date: _____

St Paul's Co-educational College Primary School
Kindergarten Nomination Scheme

NOMINATION FORM (2)

To: Headmistress, St. Paul's Co-educational College Primary School

I hereby nominate the following student with exemplary conduct and exceptional academic performance for the Kindergarten Nomination Scheme of your school.

Student (1) Name: _____(English) _____(Chinese)

The parents / guardian of the above nominee have declared that the applicant qualifies for full fee remission under the Fee Remission Scheme of your school.

Name of Kindergarten: _____

Address: _____

School chop: _____

Signature of School Principal

Name of School Principal

Telephone No: _____

Date: _____